
1. Status på træning.  
a. Sommerplan.  
b. Fremadrettet trænerbehov, opvarmning og velkomst.  

Vi blev enige om at vi holder sommerferie som vi plejer, og at medlemmerne organiserer løb som de plejer 
på eget initiativ. Bestyrelsen har sat sig på de sidste opvarmninger inden sommer og søger for at der bliver 
budt velkommen.  

 
c. Hvornår og hvem laver plan for efteråret? Trænerudvalg? 

Vi blev enige om at lave et fælles opstartsmøde med alle trænerne fra hold Fællesskabet. Mødet har til 
formål at ’ryste’ trænerne lidt mere sammen, og sikre større fælles fodslag. Ønsket fra bestyrelsen er, at der 
kommer en god variation og bredde i tilbuddet til hold Fællesskabet, men at trænerne træner efter samme 
mål og værdier, så der ikke er for stor forskel på trænerstilene og de tilbud der er til holdets deltagere. 
Efterårets træningsplaner fastlægges af de tre holds trænere og aftales indbyrdes.  
 

2. Sommerafslutning. 
a. Status på opgaver. Jf. referat fra sidst 

Vi har fordelt opgaverne mellem os. Mødetid i Valbyparken er kl.9 på dagen. 
 

3. Hjemmeside 
a. Opdatering. Referater mm.  
b. Ny hjemmeside. Er der overskud i bestyrelsen eller skal der laves et udvalg?  

Vi aftalte at sætte hjemmesiden på lille pause på grund af arbejdspres i gruppen, men at vi ville 
forsøge at hverve og spørge ind til om der min var andre frivillige kræfter/eksperter i Wordpress i 
klubben til næste træning. 
 

4. Næste møde 
Vi mødes igen 9/8 kl.18 (hos Bente eller Rikke) 
 

5. evt.  
Vi blev enige om fremadrettet at fordele opgaverne mere konkret mellem os, således at alle i bestyrelsen 
tager en opgave hver især, og at vi bruger hinanden mere konstruktivt som ’ekstra’ øjne og inspiration og 
fælles forum for udvikling. Endeligt diskuterede vi hvordan vi kunne optimere vores kommunikation på mail 
og evt. afholde oftere og mindre statusmøder. 
 


